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A költségek miatt van életveszély egy éven át a szentesi Tisza hídon? 
Dátum: Augusztus 04, kedd, 18:37:09 

Téma: Belföldi hírek 
 

A hétvégén egy harmincéves férfi vesztette életét a szentesi hídon. 
Kerékpásrral közlekedett, és egy munkagödörbe esett. A szegedi 
Belvárosi hidat egy év alatt újítják fel, míg a szentesi Tisza híd 
felújítása egy évig tart. Mi ennek az oka? Errıl kérdeztük dr. Rigó 
Mihályt, a Magyar Közút NZRt. Csongrád megyei mőszaki 
osztályvezetıjét. 

Hangbejátszással! 
 
- Mind a kettı híd, és mind a kettı a Tisza felett ível át, ennyi a közös a két beruházásban. A 
szegedi hídon csak a dilatációt cserélik, viszont a szentesi híd 25 év alatt komoly javításon 
nem esett át, most egy teljes rekonstrukció zajlik. Amikor egy-egy területet feltárnak, újabb 
és újabb javítani valók tőnnek elı. A munkák tavaly szeptemberben kezdıdtek, és idén 
szeptemberben lesz az átadás.  

- Nem lehetne gyorsabban végezni a munkát, hogy hamarabb kész legyen? Idınként 
kevesen dolgoznak, és reggel héttıl délutánig dolgoznak csak a munkások.  

- Az idı és a pénz függvényében ezt vállalta a kivitelezı. Lehetne éjszakai munkát is 
vállalni, ha lenne, aki kifizeti. A hídon különbözı munkák zajlanak, vasmunkák, 
betonmunkák, ezt különbözı csoportok végzik, ha többen lennének, nem haladnának 
gyorsabban.  

- Elkészült az egyik gyalogos oldal, ezt mégsem használhatják a kerékpárosok, az 
úttesten kell haladniuk, együtt a forgalommal.  

- A híd forgalmát átszervezzük, az egyik oldalon leszőkítjük a gyalogosok sávját, ez készült 
el. Itt alacsonyabb a korlát, a szalagkorlát is befelé hajlik, a másik oldalon viszont szélesebb 
lesz, ott a gyalogosok együtt haladhatnak a kerékpárúttal. A szők részen, ha kerékpáros 
közlekedik, nem lenne elég hely, és ha megcsellen, a folyóba eshet.  

- Ellenırizték-e önök, mint megrendelık, hogy a kivitelezı megfelelıen biztosította a 
közlekedés rendjét ezen a hétvégén? A Köröstoroki napokon várható volt, hogy 
Szentesrıl akár több százan is biciklivel mennek át Csongrádra, és közlekednek itt este, 
sıt éjjel is?  

- Most több hatóság is vizsgálja a baleset körülményeit, így errıl csak a vizsgálat lezárta után 
szeretnék nyilatkozni.  

Meghallgatom dr. Rigó Mihályt! 
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